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ــار اخبـ
ه یـــژ و

ب ه م ن بمهب
3   هارم هنب

مختلف  بخش های  از  بازدید  در  دانشگاه  رئیس  کریمی  دکتر 

معاونت های آموزشی و پژوهشی از نزدیک در جریان امور آموزشی 

و مسائل مربوط به آن قرار گرفت.

در بازدید از معاونت آموزشی که روز چهارشنبه 18 بهمن 96 از 

حدود ساعت هشت صبح آغاز شد و تا ساعت یازده و نیم به طول 

انجامید، دکتر کریمی ابتدا در نشست کمیته مشورتی معاونت 

آموزشی حضور یافت و پس از شنیدن نقطه نظرات و پیشنهادهای 

اعضای این کمیته، بر تسهیل فرآیندهای آموزشی تأکید کرد.

پور  دکتر سهراب  همراه  به  دانشگاه  رئیس  نشست،  پس ازاین 

بخش های  از  عمومی  امور  مدیر  اسکندری  و  آموزشی  معاون 

مختلف معاونت آموزشی بازدید و با همکاران دیدار و گفتگو کرد.

تیم بازدیدکننده ابتدا به بخش مدیران امور آموزشی رفتند و دکتر 

غیاثوندیان مدیر امور آموزشی و دکتر قاضی خوانساری مدیر امور 

تحصیات تکمیلی در زمینه روند اجرایی و نحوه پاسخگویی به 

مراجعان خود توضیح دادند. سپس رئیس دانشگاه از آنان خواست 

به مهم ترین موانع یا مسائل کاری خود اشاره کنند. دکتر کریمی 

به منظور پاسخگویی به موقع و مناسب به دانشجویان، توصیه کرد 

مدیران مربوطه گزارشی از تعداد و دلیل حضور مراجعان خود تهیه 

رئیس دانشگاه از واحدهای مختلف معاونت های آموزشی و پژوهشی بازدید کرد 

بازدیدهای مسئولان؛ فرصتی برای شنیدن حرف دل 
کارکنان
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کنند تا براساس آن، از طریق بازخورد به دانشکده های مربوطه 

مداخات لازم اعمال شود.

سپس دکتر کریمی و تیم همراه به بازدید از اداره امور هیئت علمی 

پرداختند. دکتر شکوهی نژاد مدیر امور هیئت علمی، توضیحاتی 

را در زمینه رسیدگی به مراجعان این حوزه ارائه داد و رئیس 

دانشگاه نکاتی را در زمینه تکریم اعضای هیئت علمی بیان کرد.

اداره  تخصصی،  فوق  و  تخصصی  اداره دستیاری  از  پس ازآن، 

تحصیات تکمیلی و حسابداری بازدید شد و حبیبی، موسوی و 

الهویی مسئولان این سه واحد به طور جداگانه توضیحات مربوطه 

را ارائه کردند. تعدادی از همکاران نیز مسائل و مشکات خود را 

با رئیس دانشگاه در میان گذاشتند.

در ادامه دکتر کریمی و تیم همراه به اداره امور دانش آموختگان رفتند 

پس از شنیدن توضیحات قافله باشی رئیس اداره دانش آموختگان 

و همکاران این بخش، به یکی از درخواست های الکترونیک صدور 

دانشنامه در حضور رئیس دانشگاه رسیدگی شد.

رئیس دانشگاه سپس از واحد امور اداری، اداره ثبت نام و پذیرش، 

و  کرد  بازدید  بین الملل  امور  اداره  و  رایانه ای  مرکز خدمات 

گرگانرودی، قریشی و میرزانیا مسئولان هریک از این واحدها، به 

بیان نحوه عملکرد و مسائل مربوط به حوزه کاری خود پرداختند.

بایگانی معاونت آموزشی در طبقه منفی دو ستاد  از  ادامه،  در 

مرکزی بازدید شد. دکتر کریمی و تیم همراه ضمن دیدار و گفتگو 

قدیمی ترین  بخش،  این  همکاران  و  بایگانی  برین سرپرست  با 

پرونده را که مربوط به سال 1331 مشاهده و بازخوانی کردند.

ــه و واحــد ارســال دانشــنامه ها نیــز آخریــن بخشــی   دبیرخان

بــود کــه مــورد بازدیــد رئیــس دانشــگاه قــرار گرفــت.

Á  بازدید رئیس دانشگام، فرصتی برای درد
دل کارکنان

رئیس دانشگاه در ارزیابی خود از این بازدید گفت: امروز فرصت 

مناسبی بود که در کمیته مشورتی معاونت آموزشی در کنار دکتر 

سهراب پور و همکارانشان باشم تا ضمن شنیدن سخنان آنان، 

در زمینه تسهیل فرآیندهای آموزشی توصیه هایی را بیان کنم.

وی این بازدید را فرصت خوبی برای دیدار و گفتگو باهمکاران 

به  این مدت سعی کردم  در  و گفت:  دانست  آموزشی  معاونت 

همراه معاونان آموزشی، پژوهشی و توسعه چندین بار به اتاق های 

همکاران شاغل در ستاد سربزنم و از نزدیک به آنان ابراز ارادت 

کنم و خسته نباشید بگویم.

اجرایی  روند  با  بازدیدها  این  در  کرد:  تصریح  دانشگاه  رئیس 

روان سازی  بر  امکان  تا حد  و  می شوم  آشنا  مختلف  واحدهای 

امور مربوط به مراجعان در سطوح مختلف اساتید، دانشجویان و 

کارکنان تأکید می کنم. چراکه کاهش پروسه های کاری، به سرعت 

بخشیدن امور، جلوگیری از خستگی کارکنان و رضایتمندی بیشتر 

مراجعان کمک می کند.

با اشاره به مسائلی که از سوی کارکنان معاونت  دکتر کریمی 

آموزشی مطرح شد گفت: دیدار خوبی بود نکاتی را که همکاران 

مطرح کردند تا حد امکان شنیدم. بعضی موارد مربوط به حوزه های 

تا  کنند  مراجعه  مربوطه  واحد  به  کردم  توصیه  که  بود  دیگر 

و  اختیارات  از  تقاضاها خارج  برخی  برطرف شود.  مشکاتشان 
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توان دانشگاه بود که آن را به بیان ساده اعام کردم. مواردی هم 

وجود دارد که ان شاءالله پیگیری می شود. قطعاً کارکنان شریف 

دانشگاه با این توضیحات قانع می شوند.

وی بابیان اینکه دیدار با کارکنان دانشگاه همیشه برایم لذت بخش 

است گفت: ممکن است همکاران فرصت دیدار با رئیس دانشگاه 

را پیدا نکنند و این بازدیدها کمک می کنند حرف دل آنان شنیده 

شود. ما هم در حد توان خود به بهبود رفاه و تسهیل امورشان 

کمک خواهیم کرد.

انسانی را سرمایه اصلی دانشگاه دانست  رئیس دانشگاه نیروی 

و گفت: گاهی صحبت های ما کاری برای همکاران نمی کند اما 

همین ماقات خستگی را از تن آن ها دور و بسیاری از مسائل را 

برطرف می کند. انسان ها در هر سطحی که باشند نیاز دارند که 

خودشان، زحمات و تاششان دیده شود و من با تمام وجودم 

تاش های آنان را لمس می کنم و قدر می شناسم.

Á  به کارگیری پیشنماد مراجعان در بمبود
فرایندهای آموز3ی

دکتر سهراب پور معاون آموزشی دانشگاه نیز بازدید رئیس دانشگاه 

را موجب قوت قلب و اطمینان خاطر همکاران خود دانست که 

تاش آن ها از سوی رئیس دانشگاه موردتوجه قرار می گیرد.

وی همچنین پیشنهاد هایی را برای بهبود فرآیندهای کاری این 

حوزه ارائه داد و در خصوص کمیته مشورتی معاونت آموزشی 

آموزشی  هیئت علمی صاحب نظر  اعضای  از  کمیته  این  گفت: 

دانشکده های مختلف تشکیل می شود تا مسائل حوزه آموزشی 

را موردبررسی قرار دهند. در این نشست نیز چالش های مربوط 

به پایان نامه های دانشگاه بررسی و پیشنهاد هایی مطرح شد تا 

کیفیت کار پایان نامه ها ارتقا یابد.

دکتر سهراب پور از طراحی سامانه ارتباطی برای ارائه بازخورد 

گفت:  و  داد  می کنند خبر  دریافت  که  از خدماتی  دانشجویان 

دانشجویان پس از مراجعه به واحدهای مختلف معاونت آموزشی 

می توانند نقطه نظرات خود را مطرح کنند تا در بهبود فرایندهای 

آموزشی مورداستفاده قرار گیرد.

Á  بازدید صهیهانه رئیس دانشگام از معاونت
تحقیقات و فناوری

رئیس دانشگاه، همچنین با حضور در معاونت تحقیقات و فناوری، 

ضمن گفتگو با مدیران و کارشناسان واحدهای مختلف این حوزه، 

در جریان روند اجرای کار و مسائل بخش های مختلف قرار گرفت 

و بر تسهیل فرآیندهای پژوهشی تأکید کرد.

در این بازدید صمیمانه که روز شـنبه 14 بهمن 96، از سـاعت 

10 صبـح آغـاز شـد و تا حدود سـاعت یـک بعدازظهـر به طول 

انجامیـد، دکتـر کریمی ابتدا با حضور در دفتـر معاون تحقیقات 

و فنـاوری بـا دکتـر صحرائیـان و دکتـر حسـن پور بـه گفتگـو 

پرداخـت، سـپس از واحدهـای مختلـف حسـابداری، مدیریـت 

پژوهشـی، دفتـر ارتبـاط بـا صنعـت، امـور اداری، دفتـر ثبـت 

اختـراع و ابداعـات و هماهنگـی مراکـز تحقیقاتـی بازدید کرد و 

بـا کارکنـان هـر بخش بـه گفتگـو پرداخت.

رئیـس دانشـگاه بـا حضـور در هر بخش خواسـتار بیان مسـائل 

و مشـکات آن هـا شـد و دکتـر صحرائیـان معـاون تحقیقات و 

فنـاوری دانشـگاه، دکتـر حسـن پور مدیـر امـور عمومـی، دکتر 

رضایـی معـاون مدیـر امـور پژوهشـی، دکتـر منظم مدیـر دفتر 

همکاری دانشـگاه و صنعت، دکتر امـان لو مدیر دفتر هماهنگی 

مراکـز تحقیقاتـی و دکتـر درکوش مدیـر دفتر ثبـت اختراعات 

پـس از معرفی فعالیت های واحدهای مربوطه و همکاران شـاغل 

در آن، مسـائل و راه حل هـای پیشـنهادی خـود را مطرح کردند.

دکتر کریمی با حضور در جمع کارشناسان پژوهشی با طرح این 

پرسش که کدام یک از شما، پروسه طرح های پژوهشی را روان تر 

انجام می دهید؟ پاسخ آنان را که بیانگر بعضی مسائل و محدودیت ها 

بود شنید و گفت: بسیار مهم است کارکنان از مسئولیت و وظایفی 

که به آنان محول می شود لذت ببرند. من 43 سال است که در 
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دانشگاه مشغول فعالیت هستم و فکر می کنم انسان باید از کاری 

که انجام می دهد و به او محول شده لذت ببرد.

دکتـر کریمـی بـر تسـهیل فرآیندهـای پژوهشـی و اعتمـاد بـه 

محققان تأکید کرد و گفت: توصیه می کنم به جای سخت گیری، 

فرآیندهـای پژوهشـی را روان سـازی کنیـد و حتـی اگر بـا نگاه 

کارشناسـانه می خواهیـد جـواب منفـی بدهیـد آن را به شـکل 

کنید. بیان  مناسـبی 

وی افـزود: وقتـی قـرار اسـت محققـان بـه یکـی از نیازهـای 

کشـور پاسـخ دهنـد بایـد به آنـان اعتماد و شـرایط را برایشـان 

تسـهیل کنیـم درواقـع اولین قـدم در پژوهش اخاقـی، اعتماد 

بـه محققان اسـت.

رئیـس دانشـگاه بر اصاح شـرایط موجـود و شـیوه مکاتبات در 

صـدور گواهی هـا تأکیـد کـرد و گفـت: باید بـا تغییـر نگرش در 

کارشناسـان و بهبود شرایط موجود، پژوهشگران را موردحمایت 

قـرار دهیـم تـا با میـل و رغبت بـه معاونت تحقیقـات و فناوری 

مراجعـه کنند.

 سـپس دکتـر صحرائیـان معاون تحقیقـات و فناوری دانشـگاه، 

بـه بیان مسـائل این حـوزه پرداخـت و برنامه هـای اصاحی آن 

پرداخـت و گفـت: طرح هـا برای کارشناسـی متدولوژی توسـط 

همـکاران متدولوژیسـت موردبررسـی قـرار می گیرنـد و نظرات 

آنـان بـه مجری منتقل می شـود یکـی از اصاحات مـا بازنگری 

در نحـوه نـگارش ایـن نظـرات اسـت کـه تلطیـف شـده تـر به 

دسـت مجریـان برسـد و تاکنـون هـم بازخوردهـای خوبـی از 

اصـاح این شـیوه داشـتیم. 

وی درخصوص بررسی هزینه طرح ها گفت: یکی از برنامه های 

آینده معاونت که برای اجرایی شدن آن تاش می کنیم، واگذاری 

کارشناسی هزینه طرح ها به مراکز است که با اجرایی شدن آن 

معاونت نقش نظارت کننده را خواهد داشت.

برگزاری جشنواره  از  پیش  روز  یک  بازدید  این  اینکه،  توضیح 

ابن سینا برگزار شد و همکاران معاونت تحقیقات و فناوری مشغول 

فراهم کردن مقدمات آن بودند. 


